

2023

CIPMM REGIONAL WORKSHOP



Canadian Institute for Procurement and Material Management
Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel

April 5th, 2023

Winnipeg, MB, Canada

If hyperlinks are deactivated, please access the online version at:

<https://cipmm-icagm.ca/outreach-and-advocacy/ezines-and-communications/>

La version française suit...

THANK YOU TO OUR PREMIER PARTNER!



THANK YOU TO OUR PARTNER:

**Computers
for Schools**
Manitoba

Canada

We would like to invite you to join us at the CIPMM Regional Workshop on April 5th, 2023, in Winnipeg, MB at the Fort Garry Hotel!

The CIPMM Regional Workshop in Winnipeg will continue demonstrating our commitment to invest and strengthen the procurement and materiel management communities in the regions. Our objective is to give you an opportunity to engage with colleagues and exchange experiences and best practices.

This workshop will offer a combination of concurrent sessions, panel discussions, and many opportunities to network and ask questions.

Please note that while verbal presentations are anticipated to be made only in English, however presentation materials, are available in both English and French, as well as delegates are welcome to interact during chat/questions/answer periods in the official language of their choice.

REGISTRATION IS OPEN!

REGISTRATION OPTIONS:

- DELEGATE REGISTRATION (INDIVIDUAL) - \$450 + TAX
- GROUP OF 5 DELEGATES - \$2,125 + TAX

REGISTER ONLINE

DELEGATE REGISTRATION FORM

**PRELIMINARY AGENDA IS
AVAILABLE! (Click here)**

**GROUP DELEGATE
REGISTRATION FORM**

PARTNERSHIP PACKAGE



WINNIPEG - BRINGING PEOPLE TOGETHER FOR 6,000 YEARS!

Vogue calls Winnipeg, “an absolute must-visit destination,” while National Geographic has listed it as “one of the best trips on earth.” With world-class performing arts, an incredible culinary scene and attractions that include polar bears swimming overhead and an architectural marvel that celebrates human rights, Winnipeg keeps moving from the centre of the continent to the centre of attention.

**HOST VENUE FOR THE 2023
REGIONAL WORKSHOP IS
THE FORT GARRY HOTEL IN
WINNIPEG!**

ABOUT THE FORT GARRY HOTEL WINNIPEG

NOW ACCEPTING RESERVATIONS!
CLICK HERE TO BOOK YOUR ROOM

- Room type: King – \$159, taxes and fees are extra.
- Free Cancellation until Apr 4, 2023

BOOK YOUR PARTNERSHIP OPPORTUNITY TODAY!

Partnering with CIPMM means more than just making right contacts, it also means leadership and alliance with CIPMM in helping us deliver our mission to advance and promote professionalism and effectiveness, to advocate for recognition and engage capacity building, and to serve as a forum for information and best practices.

Our partners are integral to providing delegates with a first-class event, allowing to explore new ideas, to hear from top-notch experts and to connect with colleagues. We would love to welcome back our long-term partners!

There are various ways to be involved. Take a look at our partnership package and experience the power of partnering with CIPMM! Our partnership packages are designed to provide a solid platform to help you stand out and make an impact.

CONTACTS - Great way to create and maintain relationships.

EDUCATION - Learn what's happening and how you can be part of it.

PRESENCE - Show your commitment and support to the community .

BUZZ - Launch a new product, service or marketing campaign. What a great way to make a splash!

PROMOTION - Promote new services or demonstrate new products and equipment.

ADVERTISING - Regular e-zines will promote program highlights and partners.

SOCIAL MEDIA - This will be used to create excitement around the event, speakers and partners.

We hope you can join us for this exceptional event!

Contact the **CIPMM Secretariat** if you have any questions or require more details.



5 avril 2023

Winnipeg, MB, Canada

Merci à notre Partenaire Principale:



MERCI A NOTRE PARTENAIRE :

Ordinateurs pour les écoles

Manitoba

Canada

Nous aimerions vous inviter à nous rejoindre à l'atelier régional de l'ICAGM le 5 avril 2023 à Winnipeg, MB à l'hôtel Fort Garry.

L'atelier régional de l'ICAGM à Winnipeg continuera de démontrer notre engagement à investir et à renforcer les communautés d'approvisionnement et de gestion du matériel dans les régions. Notre objectif est de vous donner l'occasion de dialoguer avec des collègues et d'échanger des expériences et des meilleures pratiques.

Cet atelier offrira une combinaison de sessions simultanées, de tables rondes et de nombreuses occasions de réseauter et de poser des questions.

Veuillez noter que même si les présentations verbales ne devraient être faites qu'en anglais, les documents de présentation sont disponibles en anglais et en français, et les délégués sont invités à interagir pendant les périodes de clavardage/questions/réponses dans la langue officielle de leur choix.

L'INSCRIPTION EST OUVERTE!

OPTIONS D'INSCRIPTION :

- INSCRIPTION DE DÉLÉGUÉ (INDIVIDU) - 450 \$ + TAXES
- GROUPE DE CINQ DÉLÉGUÉS - 2 125 \$ + TAXES

[INSCRIVEZ-VOUS EN LIGNE](#)

LE FORMULAIRE
D'INSCRIPTION DE DÉLÉGUÉ

LE FORMULAIRE
D'INSCRIPTION POUR LES



WINNIPEG - RASSEMBLANT LES GENS DEPUIS 6 000 ANS!

Vogue appelle Winnipeg, "une destination incontournable", tandis que National Geographic l'a classée comme "l'un des meilleurs voyages au monde". Avec des arts de la scène de classe mondiale, une scène culinaire incroyable et des attractions telles que des ours polaires nageant au-dessus de votre tête et une merveille architecturale qui célèbre les droits de la personne, Winnipeg continue de passer du centre du continent au centre de l'attention.

LE LIEU HÔTE DE L'ATELIER RÉGIONAL 2023 EST L'HÔTEL FORT GARRY À WINNIPEG!

À PROPOS DE L'HÔTEL FORT GARRY WINNIPEG

ACCEPTE MAINTENANT LES RÉSERVATIONS [CLIQUEZ ICI](#) POUR RÉSERVER VOTRE CHAMBRE

- Type de chambre : King – 159 \$, taxes et frais en sus.
- Annulation gratuite jusqu'au 4 avril 2023

Réservez votre opportunité de partenariat dès aujourd'hui!

Un partenariat avec l'ICAGM signifie plus que simplement établir de bons contacts, cela signifie également un leadership et une alliance avec l'ICAGM pour nous aider à remplir notre mission de faire progresser et de promouvoir le professionnalisme, pour plaider pour la reconnaissance et engager le renforcement des capacités et servir de forum pour l'information et les meilleures pratiques.

Nos partenaires sont essentiels pour offrir aux délégués un événement de première classe, permettant d'explorer de nouvelles idées, d'entendre des experts de premier ordre et de se connecter avec des collègues. Nous serions ravis d'accueillir à nouveau nos partenaires de longue date!

Il existe différentes manières de s'impliquer. Jetez un œil à notre offre de partenariat et découvrez la puissance d'un partenariat avec l'ICAGM! Nos packages de partenariat sont conçus pour fournir une plate-forme solide pour vous aider à vous démarquer et à avoir un impact.

CONTACTS - Excellent moyen de créer et de maintenir des relations.

ÉDUCATION - Apprenez ce qui se passe et comment vous pouvez en faire partie.

PRÉSENCE - Montrez votre engagement et votre soutien à la communauté.

BUZZ - Lancer un nouveau produit, service ou campagne marketing. Quelle belle façon de faire sensation!

PROMOTION - Promouvoir de nouveaux services ou démontrer de nouveaux produits et équipements.

PUBLICITÉ - Des e-zines réguliers feront la promotion des faits saillants du programme et des partenaires.

MÉDIAS SOCIAUX - Ils seront utilisés pour créer de l'enthousiasme autour de l'événement, des intervenants et des partenaires.

Nous espérons que vous pourrez vous joindre à nous pour cet événement exceptionnel!

